
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 1612019

XVI Sesja w dniu 26 listopada20lg

Obrady rozpocz7to 26 listopada2}lg o godz. 09:00, a zakohczono o godz. 11:29 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzral20 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Janusz Dgbczyriski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golgbieski

5. Krrysztof Grz4dziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaroslaw Hupalo

8. Da+iu*z-Jar+erski

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. Krrysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13.@i

14. Krystian l-uczak

15. *i'zef-M*zierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz4ia*eeki

18. El2bieta Rutkowska



19.

20.

Ewa Szczepariska

@
Daniel Tobjasz

Stan islaw Wawrzon koski

23,Katarzyna Zargbska

24, Janusz Zirilkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

a) ofwarcie sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XVI sesji Rady
Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego orazPaniDomiceli Kopaczewskiej
a takle zebranych na sali urzgdnik6w, przedstawicieli medi6w, mieszkaric6w miasta oraz
radnych uczestnicz4cych w obradach.
Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta powital obecnych na sali obrad go5ci w osobach pana
Roberta Kwiatkowskiego Posla na Sejm RP Okrggu Torurisko-Wloclawskiego, pana
Stanislawa Kunikowskiego Rektora Kuiawskiej Szkoty Wy2szej we Wioclawku oraz pana
Stani slawa Pawl aka Radnego S ej m i ku woj ew6dztwa Kuj awsko-pomorskiego.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z list4 obecnoSci 20 radnych, a
zatem obrady sesyjne w dniu 26 listopada br. s4 prawomocne.
Lista obecnoSci radnych podczas obrad XVI sesji Rady Miasta stanowi zalqcznikdo protokolu.

Stosownie do propozycji Przewodnicz4cego Rady Miasta, wszyscy obecni na obradach XVI
sesji Rady Miasta uczcili minut4 ciszy zmarlego biskupa seniora Bronislawa Dembowskiego,
kt6ry pelnil poslugg biskupa diecezji wloclawskiej w latach lgg2- 2003r.

c) przyjgcie protokolu z obrad XV sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byt do wgl4du protok6l z obrad XV iesii
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla siq w dniu 29 pa2dziernika 2019 roku, z
kt6rym radni mogli sig zapoznai i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgioszono uwag, poprawek i
uzupelnieri.

d) zmiany do porzqdku obrad XVI sesji

21.

))



Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e korzystaj4c ze swoich uprawnieri zgodnie z

$ 53 Statutu Miasta Wloclawek wprowadzil zmianq do przeslanego porz4dku obrad w zwi4zku
z wycofaniem przez Prezydenta Miasta projektu uchwaly w sprawie Wznaczenia obszaru i
granic aglomeracji Wloclawek. Dlatego teL proiekt ww. uchwaly zostaje wykreSlony z
porz4dku obrad sesyjnych.
Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta zglosil wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad w
punkcie 3 i 4 o uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek
na 2019 rok oraz uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2019-2030. Przedmiotowe projekty uchwal uzyskaly opinig komisji stalej, zatem zostal
spetniony wymog $ 55 Statutu Miasta. Powy2sze dzialanie stanowi realizac\E wniosku
zgloszoneg o przez Prezydenta Miasta.

Innych zmtan do zaproponowanego porz4dku obrad nie zgloszono. A zatem przyst4piono do
procedury glosowania.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porz4dku obrad XVI sesji o projekt uchwaly zmieniaj4cej uchwaiq w sprawie
uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na20l9 rok.

Wvniki slosowania
ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 6

W]'niki imienne:

zA (l 8)
Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel,Joanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystiantr uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Zi6ikowskl, piotr
Zwoliriski

BRAK GT,OSU (1)
Andrzej Gotgbieski - mimo obecnoSci na obradach sesyjnych - wyst4pil brak mo2liwoSci
oddania glosu przez radnego podczas procedury glosowania nad ww. wnioskiem.

NTEOBECNT (6)
Jaroslaw Hupalo, Dariusz .Iaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz
Pi asecki, Malgorzata S zymariska

Glosowano wniosek w sDrawie:
rozszerzenia porz4dku obrad XVI sesji o projekt uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie
uchwalenia wiel oletniej Prognozy Finansowej na lata 20 | 9 -203 0.

Wvniki glosowania
zA:20, PRZECIW: 0, wSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLoSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)



Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian \-uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska,
.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNT (5)
Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Przed procedowaniem nad kolejnym punktem porz4dku obrad gloszabralobecny na sesji Pan
Robert Kwiatkowski Posel na Sejm RP Torurisko-Wloclawskiego Okrggu Wyborczego Nr 5,
kt6ry dzigkuj4c za zaproszenie zadeklarowal wsp6lpracQ ze wszystkimi ugrupowaniami
politycznymi ponad podzialami dla dobra rozwoju regionu na kazdym polu dzialalnoSci
samorz4dowej.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia29 paLdzieiika br. do dnia
26 listopada br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

W omawianym okresie zawartych zostalo I I um6w dotycz4cych udzielenia zam6wienia
publicznego. Jednq znich byla umowa na budowg przejScia podziemnego dla pieszych pod
torami kolejowymi w rejonie ulicy Radosnei. Zad.anie wykona firma WAW1 sp.-z o.o. z
siedzib4 w Tczewie za I I milion6w 170 tysigcy zlotych brutto. Umowg podpisano l5 listopada,
a inwestycja powinna byc gotowa do 30 sierpnia 2022 roku. Prawie SilO tyiig"y zlotych brutto
kosztowac bgdzie kontynuacja budowy kompleksu sportowego przy Zespole Szk6l
Elektrycznych. Zada-nie to wykonuje firma ELSIK sp. z o.o. 

-z 
siedztb4* Zuko-ie. i 5 listopada

zawarto umowq t !^q Zaklad Drogowo-Mostowy ,,DROMOST" z siedzib4 w Lipnie na
przebudowg ulicy Krokusowej. Roboty trwaj4. Zadaniejest warte ponad 170 tysigcy'zlotych
brutto.
30 paldziernlka zlolono wniosek o dofinansowanie projektu ,,Rewaloryzacja zabytkowego
parku im. Henryka Sienkiewiczawe Wloclawku - strona poludniowa, celem rryekspono*uniu
istniej4cego zabytkowego ukladu parkowego" w ramach Programu Ministra Kultury i
Dziedzictwa Narodowego ,,Ochrona Zabytk6w 2020". Projekt prr.*iduj. m.in. rewal oryzacjE
zabytkowej zieleni wraz z nowymi nasadzeniami, remont i przebudowg alejek, remont trzech
mostk6w wraz z iluminacj4, budowg ogrodzenia parku od strony ul. Wyszyriskiego, wymiangi uzupelnienie element6w malej architektury, wymiang oSwieilenia, instalacjg moniioringu
wizyjnego. Wszystkie prace wykonane bEda z zachowaniem historycznego ukiadu
kompozycyjnego Parku. Planowany termin rob6t: od 15 stycznia do 30 listopadalrzyszlego
roku, WartoSi projektu wynosi prawie 8 milion6w 200 tysigcy zlotych,a wnioskowana kwota
to ponad 6 milion6w zlotych.
l9 listopada w Urzgdzie Marszalkowskim w Toruniu podpisano umowg o dofinansowanie
projektu 

',Rozw6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez poprawg efektywnoSci
energetycznej,wdra?anie technologii niskoemisyjnej we Wloclawku wiamach projekiu BIT -CITY II - etap II". Projekt obejmuje przebudowg infrastruktury przydworcowej na potrzeby
utw-orzenia zintegrowanego centrum przesiadkowego w bezpoSrednim s4siedztwie dworca
PKP oraz zakup autobusu elektrycznego spelniajE .go norrny Euro VI. Koszt calkowity



projektu to ponad 16,5 miliona zlotych przy dofinansowaniu prawie 8 milion6w zlotych.
Zakohczenie inwestycji planowane jest w kwietniu 2021 roku.
4 listopada rczstrzygnigty zostal konkurs Markowy Lokal SrodmieScia, kt6rego celem jest
wsparcie w prowadzeniu i promocja dzialalnoSci gospodarczei na terenie rewitaliz,acji poprzez
organizacjg cyklicznego konkursu na najlepsz4 jakoSciowo uslugg lub produkt Sr6dmieScia.
Glosami mieszkaric6w tytul ,,Markowego Lokalu Sr6dmieScia" zdobyla Kawiarnia Miodnia,
funkcjonuj4ca przy ul. 3 Maja 1. W glosowaniu, w kt6rym oddano 950 glos6w, wziglo udzial
20 podmiotow gospodarczych dzialajqcych w obszarze rewitalizacii.
Przy ulicy Brzeskiej powstaje pierwszy w obszarze rewitalizacji park kieszonkowy. Umowa na
budowg parku zostala podpisana 31 pa2dziernika z Firm4 Budowlano-Drogow4 B.IN Bartosz
No2ewski z Wloclawka. Zgodnie z planem prace maj4 zosta( zakonczone do polowy grudnia.
L4cznie w ramach GPR w obszarze rewitalizacii powstan4 4 parki kieszonkowe.
W okresie migdzysesyinym podpisano aneks z Wojew6dztwem Kuiawsko-Pomorskim do
umowy o dofinansowanie ze Srodk6w PFRON koszt6w utworzenia i dzialania zakladu
aktywnoSci zawodowej dotycz4cy zwigkszenia zatrudnienia os6b niepelnosprawnych w ZAZ
we Wloclawku o 5 osob. Obecny stan zatrudnienia wynosi 46 os6b.
W listopadzie Wydzial Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii przeprowadzil konsultacje
spoleczne: 5 listopada w sprawie strategii dostgpnoSci przestrzeni miejskiej dla os6b z
niepelnosprawnoSciami, natomiast l9 listopada w sprawie planu rozbudowy dr6g rowerowych
2020+.Kalde spotkanie zgromadzilo ok. 20 uczestnik6w i trwalo 2 godziny.
2l listopada na Krytej Plywalni ,,Delfin" podsumowanazostalareahzacja VI edycji projektu
,,Umiem plywai" 2019. W spotkaniu udzial wzigla m. in. rekordzistka i mistrzyni Polski,
medalistka mistrzostw Swiata i Europy Aleksandra Urbariczyk. W VI edycji programu ,,Umiem
Plywac" we Wloclawku uczestniczy 35 grup dzieci z klas I - 3. Kaada grupa liczy 14 - 15
os6b. tr 4cznie w programie powszechnej nauki plywania wziglo udzial525 dzieci.
Wydzial Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej w okresie migdzysesyjnym m.in.
koordynowal miejskie obchody 101. rocznicy odzyskania przez Polskg niepodleglodci i
wsp6lorganizowal koncert patriotyczny w ramach Og6lnopolskiego Festiwalu Piosenki
Ojczy2nianej.
10 listopada w Hali Sportowo-Widowiskowej OSiR z udzialem m.in. gwiazd boksu Pawla
Skrzecza i Krzysztofa,,Diablo'o Wlodarczyka odbyl siE Og6lnopolski Turnieju Bokserski o
Puchar Prezydenta wloclawka ,,Szukamy olimpijczyk6w Tokio 2020" pol4czony z
iubileuszem 65-lecia dzialalnoSci Wloclawskiego Klubu Bokserskiego ,,Start". Or:ganizacja
imprezy byla moZliwa dzigki wsparciu finansowemu miasta.

W dvskusiinad przedloiona informacia wzieli udzial:

- radny Janusz Dgbczyriski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Piotr Kowal
- Prezydent Miasta dr Marek Woitkowski

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia
rok.

Ad.4
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia
na lata 2019-2030.

budietu miasta Wloclawek na2019

Wieloletniej Prognozy Finansowej



Wprowadzenia do obydwu zagadnien finansowych zwrqzanych z budzetem miasta oraz
wieloletni4 prognoz4 finansow4 wynikaj4cych z przedloZonych uchwal dokonala Pani
Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii, ktorarozpatrywaia ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
UchwalE zmieniai4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawk4rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i
Promocii Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Tak2e uchwalg zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej
na lata 2019-2030 wraz z autopoprawk4 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila r6wnieZ
Przewodni c z4ca Ko mi sj i radna Katar zy na Zargb sk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proj ekty procedowanych uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na20l9r.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 5, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (ts)

.lacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka

.lura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian N,uczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
S zczepariska, Danie I Tobj asz, S tanislaw Wawrzonkoski, Katar zyna Zar Ebska, .Ianusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE srE (s)

.Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski ,Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski

NTEOBECNT (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska



Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpocz4l procedurg glosowania kolejnej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata2019-2030.

Wvniki glosowania

ZA:15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: 5, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wluniki imienne:

zA (15\

.lacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupaio, Agnieszka

.Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian t uczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
S zczepariska, Dani el Tobj asz, Stani slaw Wawrzonkoski, Katar zy na Zar Ebska, .lanusz
Ziolkowski, Piotr Zwolinski

WSTRZYMU.TE Srq (s)

Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodni cz4cy Rady Miasta poinform owal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5

Uchwala w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia Centrum Ksztalcenia Praktycznego w
Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wloclawku i Osrodka
Doksztalcania i Doskonalenia Zawodowego w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i
Ustawicznego we Wloclawku, wchodz4cych w sklad Centrum Ksztalcenia Zawodowego i
Ustawicznego we Wloclawku w Centrum Ksztalceni a Zawodowego w Centrum
Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala pani
Agnieszka B ialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacj i.



Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej

sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie stwierdzeniaprzeksztalcenia Centrum Ksztalcenia Praktycznego w
Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we Wloclawku i OSrodka Doksztalcania i
Doskonalenia Zawodowego w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego we
Wloclawku, wchodz4cych w sklad Centrum KsztalcentaZawodowego i Ustawicznego we
Wloclawku w Centrum Ksztalcenia Zawodoweso w Centrum Ksztalcenia Zawodowego i
Ustawiczneso we Wloclawku.

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystianl,uczak, Wanda Muszalik, E,lzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zarebska. Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska.

Po zakoriczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Informacja o stanie realizacji zadafi o5wiatowych w roku szkolnym 201812019.

Wprowadzenia do przedlo2onej Informacji o stanie realizacji zadai oSwiatowych w roku
szkolnym 201812019 dokonala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.



Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
informacjg o stanie realizacji zadah oSwiatowych w roku szkolnym 201812019 rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta
Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Iaroslaw Hupalo,
- radnyJanusz Dgbczyriski.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie procedowane zagadnienie.

Glosowano w sprawie:

Informacji o stanie realizacji zada1 oSwiatowych w roku szkolnym 20lglz0l9.

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIf,: O, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 5

W)rniki imienne:

ZA (19\

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowa| Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystiantr uczak Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Daniel Tobj asz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katar zyna Zargbska, .lanusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (l)

Krzysztof Grz4dziel

NTEOBECNT (s)

Dariusz Jaworski, zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski. Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy
rezultacie przeprowadzonego glosowania przedstawiona
Radg Miasta w przedlozonym brzmieniu.

Rady Miasta poinformowal, Ze w
Informacja zostala przyigta przez



Ad.7
Uchwala w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto
Wloclawek z organizacjami poztrz4dolvymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno5ci porytku publicznego i o wolontariacie,
na rok 2020.

Zagadnienia zawarte w procedowanei uchwale om6wila Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor
Wydzi alu Po lityki Spolecznej i Zdrowi a Publ i czne go.

Nastgpnie przedstawionazostalaopinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozylywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto Wioclawek z
organizacjamr pozarzqdowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci poZytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020.

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (te)

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwol iriski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (s)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzm i eniu.

Ad.8

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie utworzenia iednostki budZetowej pod n^Twq
Miejski Zarz4d Infrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku oraz nadania iej
statutu.

Zagadnienie pod obrady Rady Miasta przedstawil Pan Piotr Zy\elewicz Dyrektor Wydzialu
Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalE w sprawie utworzenia jednostki budzetowej pod nazw4
Miejski Zarz4d Infrastruktury Drogowej i Transportu we Wioclawku oraznadaniajej statutu.

Wvniki slosowania

ZA: IT,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 2, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (17)

.lacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, .Toanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
\'uczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
wawrzonkoski, Katar zy na zar Ebska, .Tanusz Zi 6lkowski, Pi otr Zwoliriski

wsrRZYMU.rE SrE (2)

Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski

BRAK GI.OSU (I)

ll



Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, .I6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
(punkt zdjgto

z porz4dku obrad)

Ad. r0
Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2020 roku oplat za usuwanie i
parkowanie pojazd6w usunigtych z dr6g Miasta Wloclawek na parkingach strzehonych
oraz wysoko5ci kosztriw powstatych w wyniku odst4pienia od wykonania dysporycji
usunigcia pojazdriw.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Mirosiaw Walicki Dyrektor Wydzialu Gospodarki
Komunalne.i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozy4ywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej iprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy rcomii.li
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci obowi4zuj4cych w 2020 roku oplat zausuwanie i
parkowanie po.iazdow usunigtych z drog Miasta Wloclawek na parkingaih strzezonych oraz
wysokoSci koszt6w powstalych w wyniku odst4pienia od wykonania dyspozycji usunigcia
pojazd6w.

Wvniki glosowania

zA:17, PRZECIW: 0, wSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr oSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
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zA (17)

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, .Ioanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal,Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz.
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK Gr_OSU (3)

Kr zy sztof Gr z4dzi el, .Iaro slaw Hupalo, Ewa S zczepari ska

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymanska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 1l
Uchwala w sprawie przyjgcia od Woiewody Kujawsko-Pomorskiego niektrirych zadai z
zakresu administracji rz4dowej, dotycz4cych kwalifikacii woiskowei na terenie Miasta
Wloclawek w 2020 roku.

Zagadnienie dotycz4ce projektu uchwaly om6wil Pan Wlodzimierz Oborski Dyrektor
Wydziaiu Spraw Obywatelskich.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stale.i Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oruz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i
Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Wiceprzewodnicz4ca Komisii
radna Mariola Gawlowska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze{ do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyigciaod Wojewody Kujawsko-Pomorskiego niektorych zad,ahz
zakresu administrac.ii rz4dowej , dotycz4cych kwalifikacji wojskowej na terenie Miasta
Wioclawek w 2020 roku.

Wvniki glosowania
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ZA:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI:5

Wyniki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Toanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, KrystianLuczak Wanda Muszalik, ElzbietaRutkowska, Ewa
Szczepariska, Daniel Tobj asz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katar zy na Zar Ebska, .Ianusz
Zi6lkowski. Piotr Zwol iriski

BRAK Gr_OSU (l)

Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze dalsze obrady XVI sesji Rady Miasta
poprowadzi Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz.

Ad. 12
Uchwala w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego Mieszkaricom Wloclawka i
Powiatu wloclawskiego - ofiarom Zbrodni Katyfskiej 1940 roku.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonala Pani Angelika Wyr4bkiewicz
Dyrektor wydzialu Kultury, promocji i Komunikacji Spolecznej.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig
w tej sprawie przedstawii Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny.lanusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisii Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinform owala, Ze
otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Janusz Dgbczyriski

Po wyczerpaniazgloszef do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poddala pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego Mieszkaficom Wlociawka i Powiatu
Wlociawskiego - Ofiarom Zbrodni Katyriskiej 1940 roku.

Wyniki slosowania

ZA: IT,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (17)

.Tacek Buiawa, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, .loanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, KrystianLuczak Wanda Muszalik, ElzbietaRutkowska, Daniel
Tobj as z, Katar zy na Zar qb ska, J anusz Zi olkowski, P i otr Zwo I i ri s ki

BRAK GI.OSU (3)

Krzysztof Grzqdziel, Ewa S zczepariska, Stani slaw Wawrzonko ski

NTEOBECNT (5)

Dariusz.Iaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymanska.

Po zakohczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, ze
w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie glos zabral prof. nadzw. dr hab. Stanislaw Kunikowski Rektor Kuiawskiei Szkoiy
Wy2szej we Wioclawku, kt6ry podzigkowal Radzie Miasta za podjgcie ww. uchwaly oraz
dokonal prezentacj i multimedialnej proj ektu pomnika.

Ad. 13

Rozpatrzenie petycji mieszkaricriw osiedla ,,Poludnie" - Jednostka ..E" we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwoliriski, kt6ry
przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane w
przedmiotowej sprawie.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala. Ze
otwiera dyskusj g w przedmi ocie rozpatrywanego zagadnienia.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji WiceprzewodniczqcaRady Miasta poddala pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
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Uchwaly w sprawie przekazanta petycji.

Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 4, NIEOBECNI: 5

W)'niki imienne:

zA (16)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieskio Joanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw
Hupalo, Agnieszka .Tura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian l-uczak, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK Gr_OSU (4)

Janusz Dgbczyriski, Krzysztof Grz4dziel, Wanda Muszalik. Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska.

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowal.a, Ze
w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14
Rozpatrzenie petycji mieszkaricriw osiedla,,poludn ie" we wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaiy dokonal Przewodnicz4cy Komisji radny piotr Zwoliriski,
kt6ry przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg,'i/niosk6w i petycji wypracowane
w przedmiotowei sprawie.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, ze
otwiera dyskusj g w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4caRady Miasta poddala pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wvniki slosowania

zA: 16, PRZECIW: 0, wsrRZyMU.rE SIQ: 0, BRAK GLoSU: 4, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

16



zA (16)

Jacek Bulawa, Mariola Gawiowska, Andrzei Gotgbieski. .Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal. Krzysztof Kowalski. Stanislaw
Krzemieniewski, Krystianl,uczak, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobiasz,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK Gr_OSU (4)

.Tanusz Dgbczyriski, Krzysztof Grz4dziel, Wanda Muszalik, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (5)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, Ze
w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15
Rozpatrzenie petycji mieszkaric6w parafii pw. Chrystusa Krrila we Wloclawku.

Zagadnienie zostalo om6wione przezPrzewodnicz4cego Komisii radnego Piotra Zwolinskiego,
kt6ry przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane
w przedmiotowej sprawie.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, Ze
otwiera dyskusjE w przedmio cie rozpatrywanego zagadnienia.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poddala pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkanc6w parafii pw. Chrystusa Kr6la we
Wloclawku.

Wvniki qlosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIf,: 1, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 5

W)rniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Iaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
\-uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, Katarzyna
Zar gbska,.Ianusz Zi 6lkowski, piotr Zwo li riski
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WSTRZYMU.TE SrE (t)

.loanna Hofman-Kuoisz

BRAK GLOSU (3)

Krzysztof Grz4dziel, Piotr Kowal, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (5)

Dariusz.Iaworski, Zbigniew Lewandowski,.I6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, Le
w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t6
Rozpatrzenie skargi Pani J.S. na dzialalnoSd Dyrektora Zespolu Placriwek Nr 1 we
Wloclawku.

Zagadnienie zostalo omowione przezPrzewodniczqcego Komisji radnego Piotra Zwolinskiego,
kt6ry przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane
w przedmiotowe.i sprawie.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala, Ze
otwiera dyskusj g w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poddala pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wvniki glosowania

zA:17, PRZECIW: 0, wsrRZYMU.r! SIQ: 0, BRAK GLoSU: 3, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (17)

Jacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Ioanna Hofman-
Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof ko*ulrki, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystiantr-uczak Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Dani e I Tobj asz, Katarzy na zar Ebska,.Ianusz Zi 6lkowski, pi otr Zwol iriski

BRAK Gr_OSU (3)

t8



Krzys zto f G r z4dziel, P i otr Kowal, S tani slaw Wawrzonko sk i

NTEOBECNT (s)

Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Malgorzata
Szymariska

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala,2e
w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t7
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tym punkcie porz4dku obrad glos zabrali:

- radny .Ianusz Dgbczyriski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Andrzej Golgbieski
- radna Elzbieta Rutkowska
- radny Piotr Kowal

Ad. l8
Informacj e i komunikaty.

Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta radna Pani Joanna Hofman-Kupisz poinformowala o
moZliwoSci odbioru dokument6w przez kandydat6w na lawnik6w, kt6izy nie zostali wybrani
na kadencjg 2020-2023. Dokumenty mohnaodbierai do dnia 29 grudnia 2019r. w Biurze Rady
Miasta w pokoju nr 23 w godzinach pracy Urzgdu.

Ad. 19
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia,
Hofman-Kupisz zakoriczyla obrady XVI sesji
26listopada 2019 roku.

Wiceprzew odnicz4ca Rady Miasta radna .Ioanna
Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu

Wiceprzewodnicz4ca
Rady Miagta Wloclawek
.ra.r | / /

,,'//1C ft (,((.u d./2.\
/liannJftofman-Kupisz / \

Stanislaw Wawrzonkos ki

l9



Przygotowal(a): Jolanta Skladanowska
Gl6wny Specjalista Biura Rady Miasta

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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